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Protokoll för styrelsemöte 2023- 12-14 via teams, kl.19.00 
 
Närvarande:  

Ordförande: Marita Hernvall 

Vice ordförande: Magnus Orrebrant 

Sekreterare: Anneli Löf  

Kassör: Maria Wägner 

Ledamot: Louise Skoog 

Ledamot: Madelene Törnblad 

Suppleant 1: Anna Fogelström 

Suppleant 2: Marianne Nordahl 

Anmält förhinder: - 

 

§ 1. Mötets öppnande  
Mötet öppnas  
 

§ 2. Anmälan övriga frågor  

Inga nya övriga frågor  

 

§ 3. Val av protokolljusterare  

Louise justerar protokollet  

 
§ 4. Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställs  
 
§ 5. Föregående protokoll  
Föregående protokoll läggs till handlingarna.  
 
§ 6. Inkommande /utgående post 
En skrivelse har kommit in från VH-uppfödare i Sverige angående kommande 

inmönstring av en blandrashund till X-registret. En majoritet är för att dessa 
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uppfödare författar ett brev med argument och bakgrundshistorik kring ärendet 

för fortsatt hantering. Två ledamöter reserverade sig. 

 
§ 7 Ekonomi  
Maria har fått pärmar men inte all digital information hon behöver. 
Ca 70.000 finns på kontot idag.   
 
§ 8.  Info SBK/SKK 

Styrelsen har genomfört en kostnadsfri styrelseutbildning via SBK 

 

§ 9. Bordlagda ärenden  
Motioner bordläggs även denna gång.  

§ 10.Rapporter:   

Avel o hälsa 
SBK har önskat återkoppling på protokoll för exteriörbeskrivning. 
Återkoppling från oss är vissa justeringar gällande fokus på färg, 
veka mellanhänder och rygglinjen. Detta är inskickat då protokollen 
ska rasspecificeras.  
 
Madelene Törnlund föreslagen som sammankallande istället för 
Annika Barvestad.  

 

Utställning/ Rasmonter 

Fem personer hjälptes åt under Stockholms hundmässa. 
Rasmontern var fint arrangerad. Väldigt många besökande och 
intresserade av rasen.  

120 foldrar delades ut. Önskemål finns förstås om fler som hjälper 
till för att undvika så långa pass för de ekipage som finns där. Många 
frågor kring hur rasen upplevs kontra schäfer och många som ger 
goda omdömen om rasen. 

 

Vi har önskemål om att flytta rasspecialen i Svenstavik från första 
helgen i augusti till sista helgen i juli då vi vill ha 25 års jubileum 
samtidigt. Maria för dialogen runt detta men inväntar besked på 
vårt önskemål.  

 

Tävling 

Tips och förslag diskuteras kring tävlingar som kan arrangeras under 
rasspecialen.  
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Förslag om att använda vår kommande digitala klubbstuga för att 
digitalt inspirera medlemmar att träna olika moment både för 
träning och tävling.  

 

Mentalitet/MH & MT 

Monica Evans läggs till i gruppen för att kunna ha ett MH i Umeå och 
ett på Märsta BHK. Oklart om det blir samarbeten eller egen regi.  

Marita kollar av möjligheten att hitta ett möjligt samarbete i syd. 

Förslag på datum för Umeå prel 18/5, 2024. Fortsatt arbete sker nu 
får att få delarna på plats. Möten inplanerade och gruppen 
återkommer med mera info.  

 

Vallning  

Maria tittar på möjligheter för framtida aktiviteter.   

 

Övriga aktiviteter  

-  

 

Medlemsansvarig  

Ordf Marita har författat ett julbrev som är utskickat till 
medlemmarna.  

 

Styrelsen hjälps tills nästa styrelsemöte åt att samla incitament att 
vara medlem i klubben.  

 

En viktig fråga att också ta upp på kommande medlemsmöte.  

Det lägger vi till i kallelsen till medlemsmötet så att medlemmarna 
hinner fundera på det i förväg.  

 

Förslag om regionala mentorer för medlemmar.   

 

Förtroendet för styrelsen är viktig, men det är också medlemmarnas 
delaktighet och engagemang.  

 
§ 11. Hemsida, facebook och övrig medlemskommunikation 
Ny webbmaster är nu på plats.  
 
Den nya medlemssidan om digital klubbstuga öppnas upp och information 
kommer att gå ut till medlemmarna.  
 
 

 M
H

, L
S,

 A
L 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





§ 12.  Vandringspriser/ Årets Hund 
Inget att tillägga i nuläget.  
 
§ 13. Medlemsbrev 
Frågan bordläggs.  
 
§ 14. Medlemsmöte i februari  
Kallelse ska skickas ut. Anneli gör ett utkast på detta så kallelsen kan gå ut.  
 
§ 15. Övriga frågor   
Inga övriga frågor  
 
§ 16. Nästa styrelsemöte  

Torsdag 11/1 2024 Kl 19.00 

§ 17. Mötet avslutas 
Mötet avslutas. Maria delar underlag för arbetsbeskrivning för arbetsgrupper.    

 

Ordförande Marita Hernvall      

Justerare Louise Skoog  

Sekreterare Anneli Löf   M
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